
            
          

    ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KONTROLNÍ K OMISE  (KK) SVJ Dědinova 2006-8 
ZE  DNE  23. 9. 2024 

 
Přítomni:  Jarošová, Valenta, Žižka 
 
 
 Kontrolní komise SVJ Dědinova probrala zprávy z jednání 
výboru SVJ, které předává kontrolní komisi její člen pan Žižka. Pan 
Žižka se zúčastňuje většiny jednání výboru SVJ jako host, členové 
KK mu děkují. 
 

 KK se seznámila s průběžnou finanční situací našeho SVJ, 
zkontrolovali jsme stav pokladny – s výsledkem v pořádku – (protože 
se veškeré fin. transakce mezi majiteli bytů konají přes běžný účet, 
bylo třeba zařídit výměnu prošlých bankovek a vše je teď v pořádku).  
Mimo jiné jsme konstatovali dobrý stav platební morálky členů SVJ – 
majitelů bytů – nejsou významné nedoplatky.  
 
 KK požádala člena výboru SVJ - ing. Pristače - o krátkou 
zprávu, která by jednoduše zhodnotila stav financí SVJ a jednoznačně 
popsala stav splácení našeho úvěru, který máme u banky od 
revitalizace našeho domu v roce 2021.   
E-mailem jsme dostali velmi srozumitelnou a fundovanou zprávu také 
s odkazem na stavy financí k 9. měsíci 2024. 
KK je spokojena se spoluprací s výborem našeho  SVJ . 
  

 
24. 9.2024 

 
Zapsali : za KK SVJ  Jar. Jarošová 


